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564 23 Bankeryd

Välkomna till
om utvecklingen på Furuvik

 

Vi tror att de flesta av er redan besökt Furuvik och noterat att det är full aktivitet 
grusplanen och 
beslutade i juni
jobbar vidare med att skapa intäkter och är ganska säkra på att
under hösten och våren.

 

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 
kommande år så anläggningen kan färdigställas helt. 

 

Vi har beställt markarbetet
planerar för invigning slutet september, boka 
längre fram med datum

 

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 
det innebär även

 

I samband med projektet har vi tagit ner en hel del träd
och andra ytor,
C-planen, förhoppningen är att kunna slutföra detta under nästa år. 

 

Ny belysning är en del av projektet som kommer slutföras 
fungera tillfredställand

 

I enlighet med den 
för medlemmarna 

 

Då våra driftskostnader
befintligt verksamhat 
vi kommer också behöva göra en översyn av våra 
och utveckling av Furuvik och vår fotbollsverksamhet. 
Alla ev. ändringar i avgifterna kommer att presenteras och beslutas på kommande årsmöte (
2016).    

Fotbollshälsningar 

 

Bankeryds SK

    

Bo Murath

  

Ordförande

 

Bankeryds Sportklubb

  

564 23 Bankeryd

 

Välkomna tillbaka från sommarledighet till en
om utvecklingen på Furuvik

Vi tror att de flesta av er redan besökt Furuvik och noterat att det är full aktivitet 
grusplanen och att konstgräset försvunnit. P

juni

 

att vi kommit 
jobbar vidare med att skapa intäkter och är ganska säkra på att
under hösten och våren.

 

Ekonomin i projektet är under kontroll

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 
kommande år så anläggningen kan färdigställas helt. 

Vi har beställt markarbetet
planerar för invigning slutet september, boka 
längre fram med datum

 

och tid, vädrets makter kan påverka läggningen av gräsmattan

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 
det innebär även

 

att ytan vid tennisbanorna kommer begränsas för parkering, hämtning/lämning. 

I samband med projektet har vi tagit ner en hel del träd
och andra ytor,

 

det är även 
planen, förhoppningen är att kunna slutföra detta under nästa år. 

Ny belysning är en del av projektet som kommer slutföras 
fungera tillfredställande. 

enlighet med den budget som projektet 
för medlemmarna att betala arenaavgift 

våra driftskostnader

 

kommer öka 
befintligt verksamhat behöver vi i framtiden fortsätta med riktade
vi kommer också behöva göra en översyn av våra 
och utveckling av Furuvik och vår fotbollsverksamhet. 
Alla ev. ändringar i avgifterna kommer att presenteras och beslutas på kommande årsmöte (

Fotbollshälsningar 

 

Bankeryds SK

 

och Projektgruppen FuruvikÅretRunt

  
BANKERYDS SPORTKLUBB

   

baka från sommarledighet till en
om utvecklingen på Furuvik

 

Vi tror att de flesta av er redan besökt Furuvik och noterat att det är full aktivitet 
att konstgräset försvunnit. P
att vi kommit så långt med finansieringen att vi kan sätta sp

jobbar vidare med att skapa intäkter och är ganska säkra på att
Ekonomin i projektet är under kontroll

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 
kommande år så anläggningen kan färdigställas helt. 

Vi har beställt markarbetet, konstgräset och stängsel
planerar för invigning slutet september, boka 

och tid, vädrets makter kan påverka läggningen av gräsmattan

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 

att ytan vid tennisbanorna kommer begränsas för parkering, hämtning/lämning. 

I samband med projektet har vi tagit ner en hel del träd
det är även tänkt att förbereda för ytterlig

planen, förhoppningen är att kunna slutföra detta under nästa år. 

Ny belysning är en del av projektet som kommer slutföras 

budget som projektet 
att betala arenaavgift en sista gång 

kommer öka dels 
behöver vi i framtiden fortsätta med riktade

vi kommer också behöva göra en översyn av våra 
och utveckling av Furuvik och vår fotbollsverksamhet. 
Alla ev. ändringar i avgifterna kommer att presenteras och beslutas på kommande årsmöte (

och Projektgruppen FuruvikÅretRunt

BANKERYDS SPORTKLUBB

   

baka från sommarledighet till en

 

spännande fotbollshöst

Vi tror att de flesta av er redan besökt Furuvik och noterat att det är full aktivitet 
att konstgräset försvunnit. Projektgruppen

så långt med finansieringen att vi kan sätta sp
jobbar vidare med att skapa intäkter och är ganska säkra på att

Ekonomin i projektet är under kontroll

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 
kommande år så anläggningen kan färdigställas helt. 

 

och stängsel, vi följer med spänning utvecklingen på Furuvik och 
planerar för invigning slutet september, boka preliminärt 

och tid, vädrets makter kan påverka läggningen av gräsmattan

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 

att ytan vid tennisbanorna kommer begränsas för parkering, hämtning/lämning. 

I samband med projektet har vi tagit ner en hel del träd

 

för att undvika nedfall av barr grenar m.m. på konstgräset 
att förbereda för ytterlig

planen, förhoppningen är att kunna slutföra detta under nästa år. 

Ny belysning är en del av projektet som kommer slutföras 

budget som projektet presenterade i samband med medlems
en sista gång även 2016. 

dels på grund av konstgräset men även generella kostnadsökningar 
behöver vi i framtiden fortsätta med riktade

vi kommer också behöva göra en översyn av våra medlemsavgifter och träningsavgi
och utveckling av Furuvik och vår fotbollsverksamhet. 

 

Alla ev. ändringar i avgifterna kommer att presenteras och beslutas på kommande årsmöte (

och Projektgruppen FuruvikÅretRunt

 
BANKERYDS SPORTKLUBB

         

spännande fotbollshöst

 

Vi tror att de flesta av er redan besökt Furuvik och noterat att det är full aktivitet 
en

 

som arbetar för att anlägga en fullstor konstgräsmatta 
så långt med finansieringen att vi kan sätta sp

jobbar vidare med att skapa intäkter och är ganska säkra på att

 

få ytterligare en hel del sponsring
Ekonomin i projektet är under kontroll

 

och kommer inte påverka övrig verksamhet.

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 

, vi följer med spänning utvecklingen på Furuvik och 
preliminärt upp den 26-27 

och tid, vädrets makter kan påverka läggningen av gräsmattan

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 

att ytan vid tennisbanorna kommer begränsas för parkering, hämtning/lämning. 

för att undvika nedfall av barr grenar m.m. på konstgräset 
att förbereda för ytterligare en gräsyta med 7

planen, förhoppningen är att kunna slutföra detta under nästa år. 

 

Ny belysning är en del av projektet som kommer slutföras lite senare, då befintliga stolpar och lampor 

i samband med medlems
även 2016. 

 

på grund av konstgräset men även generella kostnadsökningar 
behöver vi i framtiden fortsätta med riktade(öronmärkta) 

medlemsavgifter och träningsavgi

 

Alla ev. ändringar i avgifterna kommer att presenteras och beslutas på kommande årsmöte (

BANKERYDS SPORTKLUBB

   

bankeryds.sportklubb@telia.com

  

i Bankeryd. Här kommer lite information 

Vi tror att de flesta av er redan besökt Furuvik och noterat att det är full aktivitet på och omkring 
som arbetar för att anlägga en fullstor konstgräsmatta 

så långt med finansieringen att vi kan sätta spaden i jorden och börja arbetet, 
få ytterligare en hel del sponsring
och kommer inte påverka övrig verksamhet.

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 

, vi följer med spänning utvecklingen på Furuvik och 
27 

 

september för detta, vi återkommer 
och tid, vädrets makter kan påverka läggningen av gräsmattan

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 

att ytan vid tennisbanorna kommer begränsas för parkering, hämtning/lämning. 

för att undvika nedfall av barr grenar m.m. på konstgräset 
are en gräsyta med 7-manna mått mellan A

senare, då befintliga stolpar och lampor 

i samband med medlemsutskicket

på grund av konstgräset men även generella kostnadsökningar 
(öronmärkta) åtgärder som 

medlemsavgifter och träningsavgifter för att klara underhåll 

Alla ev. ändringar i avgifterna kommer att presenteras och beslutas på kommande årsmöte (

BANKERYDS SPORTKLUBB

  

bankeryds.sportklubb@telia.com

 

www.bankeryd.nu

Här kommer lite information 

på och omkring den gamla 
som arbetar för att anlägga en fullstor konstgräsmatta 

aden i jorden och börja arbetet, 
få ytterligare en hel del sponsring

 

och bidrag 
och kommer inte påverka övrig verksamhet.

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 

, vi följer med spänning utvecklingen på Furuvik och 
september för detta, vi återkommer 

och tid, vädrets makter kan påverka läggningen av gräsmattan

 

och ändra på

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 

att ytan vid tennisbanorna kommer begränsas för parkering, hämtning/lämning. 

 

för att undvika nedfall av barr grenar m.m. på konstgräset 
manna mått mellan A

senare, då befintliga stolpar och lampor 

utskicket

 

tidigt i våras återstår det 

på grund av konstgräset men även generella kostnadsökningar 
åtgärder som t.ex. Reselotteriet

fter för att klara underhåll 

Alla ev. ändringar i avgifterna kommer att presenteras och beslutas på kommande årsmöte (Preliminärt 

 

036-37 28 26

 

bankeryds.sportklubb@telia.com

 

www.bankeryd.nu

 

Här kommer lite information 

den gamla 
som arbetar för att anlägga en fullstor konstgräsmatta 

aden i jorden och börja arbetet, vi 
och bidrag 

och kommer inte påverka övrig verksamhet.

 

Under september månad hoppas vi konstgräset är på plats, projektet kommer därefter fortsätta jobba under 

, vi följer med spänning utvecklingen på Furuvik och 
september för detta, vi återkommer 

och ändra på

 

datumet.  

Vid ett par tillfällen senaste åren har vi råkat ut för sabotage av våra planer då någon kört men bilar och slirat 
runt. I förbyggande syfte kommer vi nu sätta upp stängsel där det saknas för att förhindra bilåkning på området, 

för att undvika nedfall av barr grenar m.m. på konstgräset 
manna mått mellan A-planen och 

senare, då befintliga stolpar och lampor kommer 

tidigt i våras återstår det 

på grund av konstgräset men även generella kostnadsökningar för 
Reselotteriet, 

fter för att klara underhåll 

Preliminärt februari 

   

http://www.bankeryd.nu
http://www.bankeryd.nu

